
                                         

 

VERSLAG KLANKBORDGROEP RADEN EN STATEN REGIO ZWOLLE 

 

Wanneer: Vrijdag 11 april 2025 

Tijd:  16.00 – 17.30 uur  

Locatie: Digitaal via Teamslink 

 

Aanwezig:  (Staphorst), Hattem),  

(Raalte),  (Westerveld),  (Flevoland),  

 (Hattem),  (Noordoostpolder),  (Noordoostpolder), 

 (Heerde),  (Meppel),  

(Kampen),  (Westerveld),  (De Wolden),  

(Zwartewaterland),  (Kampen),  (Ommen),  

(Raalte),  (Flevoland),  (Zwolle),  

 (Dronten),  (Oldebroek),  (Zwolle),  

 (Hattem). 

Regio bureau: . 

Voorzitters:  

Secretaris:  

Afwezig:  (Nunspeet),  (Nunspeet),  

 (Olst-Wijhe),  (Olst-Wijhe),  (provincie Gelderland), 

 (provincie Drenthe),  (Elburg),  

(Elburg),  (Dronten) 

 

Voor algemene informatie over de Regio Zwolle: www.regiozwolle.nl 
 

1. Opening en mededelingen 

Door voorzitters . 

 stelt zich even kort voor vanaf het zonnige Curaçao. 

 geeft aan dat door de voorzitter van de Regio Zwolle recent 

aan is gegeven dat alle raads- en statenleden vanaf nu welkom zijn op alle 

bijeenkomsten van de Regio Zwolle. De voorzitter heeft het belang van de 

raden en staten nogmaals benadrukt.  

: Geldt dit voor alle raden en staten leden? , ja dat 

klopt, niet alleen voor de klankbordgroepleden. 

 (Kampen) stelt zich even voor als plaatsvervanger van 

. 

: vorige regiobijeenkomst was op een donderdag, dat is 

een lastige dag, Kan dat niet naar bijvoorbeeld een vrijdag? : we 

zullen dit meenemen naar het overleg met regiobureau. Het is een grote groep 

dus het zal van veel factoren afhangen. 

: Kunnen we de jaarplanning van de bijeenkomsten krijgen?  

: op de website van de regio staat een actuele evenementenkalender, 

daarnaast nemen we het mee naar het overleg met het regiobureau. 

 (Hattem) stelt zich even voor. 

 

2. Terugblik vorige bijeenkomst en notulen (zie bijlage) 



Zie bijgevoegd verslag van de bijeenkomst van 13 september 2024. 

 waren wel aanwezig. 

: punt 4, regiodeal/tranches en planning. Wat is nu het actuele beeld 

en liggen we op schema? Meenemen bij punt 6 van de agenda.  

: punt 5: vitale kernen en gezonde buurten. Woningbouw thema 

hoop ik dat binnenkort terugkomt en uitgebreid wordt besproken, ook wat de 

verschillende gemeenten aan opgaven hebben. : dit punt komt 

binnenkort zeker terug op de agenda van een van de 

deelbijeenkomsten/regiodagen.  

: mij interesseert vooral de opgaves van de verschillende 

gemeenten en welke problemen ze ondervinden.  

: we zijn er in de klankbordgroep toch vooral voor om 

de processen te volgen? Inhoudelijke informatie moet je elders ophalen.  

 

3. Terugblik op de regionale bijeenkomsten meerjarige investeringsagenda 

De volgende regionale bijeenkomsten hebben ondertussen plaatsgevonden: 

11 februari in Oldebroek (voor de gemeenten Hattem, Heerde, Elburg, 

Oldebroek, Nunspeet en de provincie Gelderland) 

26 februari in Meppel  (voor de gemeenten Meppel, De Wolden, Hoogeveen, 

Steenwijkerland, Westerveld en provincie Drenthe); 
19 maart in Ommen (voor de gemeenten Hardenberg, Ommen, Staphorst, 

Zwartewaterland en provincie Overijssel); 

9 april in Dalfsen  (voor de gemeenten Dalfsen, Kampen, Olst-Wijhe, Raalte en 

Zwolle); 

 

De bijeenkomst in Dronten (voor de gemeenten Dronten, Noordoostpolder, Urk 

en provincie Flevoland) vindt plaats  op 1 juli.  

 

: bijeenkomst in Dalfsen geweest, goede bijeenkomst. Heldere 

presentatie van Arie Slob. Goede interactie tussen de raadsleden die aanwezig 

waren. Positieve, openhartige sfeer en ook een optimistische sfeer. Opkomst 

circa 20 raadsleden.  

: bijeenkomst op 11 februari, prettige bijeenkomst. Het bleef wel 

wat te algemeen. Informatie uitwisselen waar de verschillende gemeenten mee 

bezig zijn zou een meerwaarde hebben. Prettige opening maar we zouden wat 

meer de diepte in moeten gaan om meer van elkaar te leren. 

: informatievoorziening, wat gebeurt er nu in de diverse gemeenten 

en provincies. Daar hebben we een website voor van de regio Zwolle waar de 

(deel)projecten worden gepresenteerd. Als klankbordgroep willen we dat ook 

graag goed faciliteren, wat komt er op ons af en hoe plannen we dat in de cycli 

waarin we werken? Vraag aan : hoe staat het met de ontwikkeling 

van de informatievoorziening? 

: aangename bijeenkomst op 26 februari, veel vragen over 

de arbeidsmarkt (iemand vroeg zich af of de profijtelijkheid van de 

samenwerking ook voldoende neer daalde in zijn omgeving), samenwerking 

positief, ambities komen goed over.  

: mooi dat de bijeenkomsten goed zijn ervaren en we een mooie 

tussentijdse review hebben gehad. We laten het onderwerp later zeker 

terugkomen. En checken ook de verslaglegging van de avonden bij het 

regiobureau.  

 

4. Presentatie aanpak ondernemersdienstverlening 

Door  wordt een presentatie gegeven over de regionale en lokale 

aanpak die hier gezamenlijk wordt ontwikkeld, inclusief wat dit nu betekent voor 

de lokale en regionale ondernemers. 

: hoe kunnen we de voortgang van die doelen volgen, bijvoorbeeld 



via de website van de regio Zwolle? 

: we rapporteren periodiek over de voortgang en ontwikkelingen 

binnen de regio Zwolle. Belangrijk onderdeel daarvan is het CRM systeem, dat 

wordt ook een natuurlijk logmoment. Periodieke rapportages dus die de regio 

aanlevert. We nemen de lokale ontwikkelingen en lokale contactpersonen mee 

via de website. Dan heb je de natuurlijke lijn via accountmanager en 

colleges/raad. 

 Er is een uitnodiging vanuit het regiobureau verstuurd om ons bij te 

laten praten over de regionale economische ontwikkelingen vanuit de Economic 

board. We gaan dat in Dronten doen, in combinatie met de informatie over de 

meerjarige investeringsagenda.  

 

5. Toelichting mid-term review van de regionale samenwerking Regio 

Zwolle: doel, aanpak en beoogd resultaat. 

 licht toe hoe het proces van de mid term review op dit moment 

wordt ingestoken door het regiobureau en wat de raden en staten hiervan 

mogen verwachten de komende maanden. 

 

De betrokkenheid van raden en staten onder andere met de midterm review:  

we hebben het Jaarverslag 2024 en half jaarverslag 2025. Daarnaast hebben 

we de regionale bijeenkomsten gehad, daar was wel de vraag wat is daar van 

vastgelegd? We hebben geen woordelijke verslagen van de regionale 

bijeenkomsten, maar wel als regio bureau de belangrijkste punten 

meegenomen.  

De raden en staten dag is 19 september. Komt nog terug op deze agenda. 

Veel is te vinden op de regio Zwolle website. Het is gebleken dat het niet altijd 

even makkelijk om de zaken te vinden. Typ in de zoekbalk op de website 

bibliotheek in. Daar achter kun je heel veel stukken vinden.  

: informatie kunnen we dus eigenlijk alleen vinden via de website. 

Kunnen we de raden en staten niet wat gerichter informeren, bijvoorbeeld met 

directe nieuwsbrieven via de griffies?  

: alle informatie die er is versturen we via de nieuwsbrieven en die 

worden verstuurd naar de griffies. We zullen even checken of die bij de griffiers 

nu al terecht komen.   

 

Bij de vaststelling van de meerjaren agenda is er een specifiek verzoek gedaan 

door een 8-tal gemeenten voor de review. We zijn nog niet op de helft, maar 

vanwege het ravijnjaar doen we het nu.  

Het gaat vooral over de blik op de toekomst, wat is er nodig? We krijgen een 

onafhankelijk verslag/spiegel hoe de samenwerking er voor staat en wat zijn de 

belangrijkste aanbevelingen. Er wordt veel desk research gedaan en er volgt 

ook een week waarin er in een pressure cooker interviews worden gehouden. 

Die worden ook allemaal vastgelegd. Daaruit komt een evaluatie rapport. De 

week van de interviews is 16-23 juni. Uiterlijk 2 juli een eerste uitkomst, in de 

zomer worden de eerste resultaten gedeeld met het AB van de regio Zwolle, 

daar volgen dan de raden en staten ook in.  

 de klankbordgroep wil graag meegenomen worden in de reviews.  

: 17 april ligt het proces voorstel voor in het DB. Daarna wordt 

verder invulling gegeven met de partij die de gateway gaat uitvoeren en dan 

komt ook dit vraagstuk aan de orde, Daarna kunnen we terugkoppelen hoe dat 

geborgd is. Dat zal dan 1 persoon zijn waarschijnlijk i.v.m. met het aantal 

interviews, bijvoorbeeld de voorzitters van de klankbordgroep.  

: ik lees in de midterm review de vraag waar evt. extra inzet nodig is 

etc., kan dat leiden tot een hogere financiële bijdrage vanuit de raden en 

staten? : nee, die financiële bijdrage zal nooit meer worden in de 4 

jaar die we hebben afgesproken. Eerder zullen we dan de ambities bij moeten 



stellen, anders staat het haaks op het ravijnjaar ook.  

 ter aanvulling, waarom de midterm review richting de zomer is, 

dan is ook de opmaak van de begroting binnen gemeenten in de opstart. Dus 

krijgt de review een vervolg in de begrotingsprocessen van de gemeenten.  

 

6. Toelichting door  (secretaris-directeur Regio Zwolle) op 

diverse zaken: 

Regio Zwolle dagen op een andere dag, we kijken dan naar de lastige agenda’s 

van de voorzitters en dan kiezen we twee momenten. Ik kan geen toezeggingen 

daarover doen maar we zullen het zeker onder de aandacht brengen. 

 

Fijn om hier te zijn! We gaan via een presentatie de verschillende onderwerpen 

langs en we starten met agendapunt 5. 

 

Wij zijn samen met de klankbordgroep bezig met de ontwikkeling hoe we nu 

raden en staten steeds beter en tijdiger gaan informeren zonder dat we daarin 

de lijn doorbreken tussen colleges en raden die we hebben.  

 (netwerksecretaris regio bureau) gaan daar de 

komende tijd mee aan de slag om een mooie bijeenkomst te organiseren 

waarin we samen gaan bekijken welke mogelijkheden er nog meer zijn.  

 

Regio Zwolle dag 28 november 2024 

28 november was iedereen uitgenodigd voor ons 15 jarig bestaan. Onze 

minister president deed de uitspraak dat deze regio bewijst dat samenwerken 

ook echt kan. Lastige thema’s en urgente dossiers pakken we goed op. Bij het 

Rijk staan we er goed op.  

 

Strategische meerjarige agenda 

Hebben we nu echt opgepakt, een grote klus waar heel veel mensen aan 

hebben gewerkt en waar we Arie Slob bij hebben betrokken. Mooie agenda met 

enorme ambities en heel veel doelen.  

 

7. Regiodag klankbordgroep en volgende vergaderingen in 2025 

27 juni 2025: fysiek volgende klankbordgroep (Noot: deze klankbordgroep gaat 

niet door!). 

19 september 2025: raden en staten middag Regio Zwolle, bij Veluvine in 

Nunspeet, vanaf 14.00 uur (programma volgt). 

26 september 2025: digitaal klankbordgroep (16.00-17.30 uur). 

 

8. Rondvraag en sluiting 

: raad van Meppel praat over de takendiscussie, mede 

ingegeven door het ravijnjaar etc. Vervolg van de discussie gaat ook over de 

perspectiefnota van aanstaande juni/juli. Ik heb een voorstel gedaan om een 

ronde te organiseren over regio Zwolle. Hoe kan ik dat organiseren? Bij de 

bijeenkomst op Urk vond ik de presentatie over water heel sterk. Ik zou graag 

een bijeenkomst hebben over water, arbeid en havengebied. Kan dat vanuit het 

regiobureau worden gefaciliteerd?  

: ja en dat doen we ook graag. Maar het verzoek stellen aan 

Heleen Visser en dan kunnen we veel regelen met experts voor die 

bijeenkomst. 

 




